
Schriftelijke vragen aan het college

Registratienummer:
(In te vullen door de raadsgriffie)

Datum: 15-10-2022

Aan de voorzitter van de raad.

Stellers van de vragen: Leon Erwich

Onderwerp: Cultuurhuis Berkel centrum, als voorbereiding op 

 Het lijkt dat vastgestelde uitgangspunten en het zwaartepunt van blok B is veranderd 
waarbij de bibliotheek de hoofdfunctie neemt. Immers;
“Blok B wordt een cultuurhuis met bibliotheek, film/theater en horeca als kernfuncties. 
‘Blok B’ fungeert als trekpleister voor cultuur, vrije tijd en recreatie. 
● Het zwaartepunt ligt bij theater en film (podium met 200-250 stoelen). 
● Er is sprake van samenwerking met een grote bibliotheekvestiging.”
Het college wordt verzocht, de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:
1)

a) Waarom bent u als college niet bij ons terug gekomen toen u besloot van 2800 m2 
naar 2200m2 af te schalen? Het geld kan niet het argument zijn want de 
meerderheid van de raad heeft het argument van Leefbaar3b 650.000 € is het MAX 
niet overgenomen, dus er was een “blanco cheque” aan het college om meer uit te 
geven

b) Waarom is er nooit een visie of ambitie voor een multifunctioneel Cultuurhuis 
inclusief alle gewenste programmaonderdelen als voorstel voorbereid op de bij 
aanvang geplande 2800 m2? Waarbij wél alle gewenste functies als b.v. een 
theaterzaal konden worden uitgewerkt. Wetende dat de raad bij overschrijden van 
het bouwvlak, indien nodig het bestemmingsplan kan aanpassen.?

2) Waarom kan bij stoppen de bibliotheek niet meer gehuisvest worden in de plint? 
voorheen was de planning 600m2 voor de bibliotheek? Welke onderdelen komen in de 
plint dan te vervallen?
(De 300 m2 extra is nu pas op het laatste moment - nog - bij geplust)
  
3) Waarom is er gekozen voor meerdere kantoorplekken in het nieuwe cultuurhuis op de 
etage van de multifunctionele podiumzaal, in plaats van een groter theater met 250 
stoelen?
Dit lijkt ons een slechte keuze!, zeker in deze tijd van hybride werken waarbij we steeds 
meer thuis werken.

4) Welke mogelijkheden zijn er om alsnog de kantoren te laten vervallen of anders te 
situeren ten voordele van +50 extra stoelen als upgrade naar 250 stoelen in de grote 
podiumzaal? Hierbij kan het casco gewoon gebouwd worden maar moet in de afwerking/ 
indeling wat worden geschoven.

Als we dit nu niet onderzoeken missen we ook een uitgelezen kans tot een voldragen plan.  

Graag willen wij de beantwoording voor de raad van 22 oktober.

Ondertekening en naam,
Leon Erwich


